
Møde med avlsrådet 19. januar 2014 
Avlsrådets repræsentanter: Marianne Seifert-Thorsen og Esben Jørgensen. 

Fra FU:  Bette Lind, formand. Darak: Jørgen Billing, Mette Usbeck. Katteklubben: Inge Nord, 

Kirsten Ulsøe. Racekatten: Camilla Scharff og Vivi Fletcher. Jyrak: Simone Søderberg, Tina 

Pedersen.  

 

Der har været et par godkendte avlsprogrammer på Orientalere og Europe. 

Der har været ansøgt at få fremstillet en huskat i 13A med henblik på at få den godkendt som 

Europe. FU henstiller til Avlsrådet, at der kun træffes afgørelse for avlskatte og avlsprogrammer. 

En Ragdoll med Ragamuffin i baggrunden. FIFe har bedt at katten registreres som det der fremgår 

af den fysiske stamtavle. 

Import af Sphynx med racekryds, fremstillet i 13B. 

Import af Sphynx hvor der ligger Europe, fremstillet i 13B. 

Forespørgsel på Tyrkisk Van hvor der lå hvidt i 3. generation. Avlsrådet rådede til ikke at importere 

katten. 

Et opdræt under afvikling har fået kuld, der ikke kunne lade sig gøre. Kuldet er neutraliseret og 

dermed stambogsført. 

Der er pt en åben sag med en Sibirer med Neva Maskerade. Fremstilles på udstilling.   

 

Derudover har der været forespørgsler, der ikke er blevet oprettet som sager. 

 

Der har været møde med Hellig Birmaklubben, Bette kommer med et referat. 

Der er planlagt møde med BB-klubben – og Skovkatteringen har bedt om møde omkring PKdef. 

 

Eva Hellerud stopper som repræsentant i avlsrådet til plenarforsamlingen. 

Avlsrådet finder selv en ny kandidat – klubben er ikke relevant. 

 

 

Referent: Vivi Fletcher 


